

Provider Card - Hepatitis B



doh.wa.gov/hepbhub

- Give this card to your medical provider.
- Talk to your doctor about getting tested and vaccinated for hepatitis B.



Hepatitis B is a serious disease that can lead to liver damage, liver cancer, and even death. The first step to health is knowing your hepatitis B status.



DOH 420-436 October 2022

To request this document in another format, call 1-800-525-0127. Deaf or hard of hearing customers, please call 711 (Washington Relay) or email civil.rights@doh.wa.gov.

Dear medical provider,



I want to be screened for hepatitis B. If the tests show that I am at risk for hepatitis B infection, I would like to begin the vaccination series.

I am asking because I understand that screening for hepatitis B is recommended by the CDC for people born in areas where hepatitis B is more common or whose parents were born in those areas, such as Africa, Asia, Eastern Europe, and the Pacific Islands.



doh.wa.gov/hepbhub

بطاقة مقدم الرعاية - الالتهاب الكبدي ب

- أعط هذه البطاقة لمقدم الرعاية الطبية.
- تحدث إلى طبيبك حول الخضوع للاختبار والتطعيم ضد الالتهاب الكبدي ب.

الالتهاب الكبدي ب هو مرض خطير يمكن أن يؤدي إلى تلف الكبد وسرطان الكبد وحتى الوفاة. الخطوة الأولى في الصحة هي معرفة حالة الالتهاب الكبدي ب لديك.



DOH 420-436 October 2022 Arabic

لطلب هذا المستند بتنسيق آخر، اتصل بالرقم 1-800-525-0127. بالنسبة إلى العملاء الصم أو ضعاف السمع، يُرجى الاتصال بالرقم 117 (Washington Relay) أو مراسلة عنوان البريد الإلكتروني civil.rights@doh.wa.gov.



عزيزي مقدم الرعاية الطبية



أريد أن يتم فحصي للكشف عن الالتهاب الكبدي ب. إذا أظهرت الاختبارات أنني معرض لخطر الإصابة بالالتهاب الكبدي ب، أود أن أبدأ سلسلة التطعيم.

أنا أسأل لأنني أفهم أن فحص التهاب الكبد الوبائي ب يوصي به Centers for Disease Control and Prevention (CDC)، مركز السيطرة على الأمراض والوقاية منها) للأشخاص المولودين في المناطق التي يكون فيها الالتهاب الكبدي ب أكثر شيوعًا أو الذين ولد أبائهم وأمهم في تلك المناطق، مثل أفريقيا وآسيا وأوروبا الشرقية وجزر المحيط الهادئ.